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Närvarande   

Ordförande Iris Johnsson, PRO  

Vice ordförande Bo Werner SPF  

Ledamot Lilian Nenzén, PRO  

Ledamot Mats Dahlbom SPF  

Ledamot Jan-Erik Nordgren SPF  

Ledamot Lennart Söder SPF  

Ledamot Sven Larsson PRO  

Lars Eriksson från LHR  

 

 

Anmält förhinder: Nils Thulén, Gun Hjorter, Karl Nordlander 

I tjänsten närvarade: Kristina Haraldsson, sekreterare för rådet, Avdel-

ningschef Gunnel Dahlin och 1:e sekreterare Anica Hjulström(delvis).  
 

   1. Sammanträdets öppnande 

Ordförande öppnade sammanträdet och hälsade alla välkomna.  
 

    2. Godkännande av dagordning 

Dagordningen godkändes 
 

    3. Val av justerare 

    Till justerare valdes Iris Johnsson och Bo Werner 

 

4. Besök av Maria Häggblom, Stadsdelsdirektör Spånga/Tensta 

Maria presenterade sig, ny stadsdelsdirektör sedan fyra månader. 

Hon redogjorde för det arbete hon börjat med i stadsdelen och det 

nya budgetsystemet. Jobbtorg har startas vilket innebär minskade 

pengar i stadsdelens budget. Däremot har pengar tillförts för ung-

domsarbete från Järvalyftet. Arbete med ungdomsproblem har prio-
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riterats sista tiden i samarbete med polisen beroende på ökade pro-

blem med skadegörelse. 

Bo i rådet frågar Maria vad visionen i arbetet är för henne. Hon sva-

rar att det är en välskött stadsdelsförvaltning med nöjda kommunin-

vånare som har arbete och trivs. Hon vill även försöka stimulera och 

utveckla småföretagande med kanske ett hantverkshus.  I budgetar-

betet har Maria en dialog med politikerna att gällande att nuvarande 

budgetfördelning ger mindre pengar till stadsdelen än tidigare och 

att det påverkar alla verksamheter. Spånga Tensta har ett underskott 

beroende delvis på att många flyktingar kommit till stadsdelen och 

att den sociala strukturen i Tensta/Hjulsta innebär ökade sociala 

kostnader än i andra områden i staden. Diskussion i rådet angående 

att kunskap om Sveriges historia är viktig som folkbildningsarbete i 

Tensta och Hjulsta. Målet med arbetet ska också vara att ställa krav 

på kommunens invånare att försöka skaffa sig försörjning och ut-

bildning.  

Marias tre viktigaste arbetsuppgifter är att sköta förvaltningen, få en 

trivsam fungerande stadsdel samt att tillvarata invandrarnas kompe-

tens. Maria konstaterar att stadsdelens personal i stort trivs med sitt 

arbete i enkät som nyligen gjorts med 67% nöjd personal. Det är det 

bästa resultatet jämfört med andra stadsdelar i Stockholm. Avslut-

ningsvis påpekade rådet att gamla Spånga också inte får glömmas i 

arbetet. Maria bejakade och nämnde att stadsdelens politiska grupp-

ledare även arbetar på samma sätt. Hon påtalade också att SPR är en 

viktig resurs för stadsdelsarbetet. 

 

5. Tjänsteutlåtande gällande uppföljning av åtgärdsplaner för 

brister i 2007 års verksamhetsuppföljningar 

1:e sekreterare Anica presenterade i stort tjänsteutlåtandet. Redovis-

ning görs återkommande till nämnden och uppföljningar ska fort-

sättningsvis göras varje år. Rådets ledamöter kommenterade att in-

nehållet upprepas och är något svårläst men förstår samtidigt att det 

inte kan göras annorlunda. Diskussion fortsatte vidare om vad som 

är god städning och hur det mäts det i uppföljningarna? Kan utfö-

rarna anställa vikarier med utbildning som krävs? Iris frågade varför  

det fortfarande inte går att välja två rätter i Tensta  äldreboenden. 

Anica svarade att det inte gått att ordna med nuvarande kock i servi-

cehuset. Det borde kunna ändras på anser rådet. Vidare meddelade 

Gunnel Dahlin att fortsatt arbete med kostfrågor genom Sara Vige-

bo, dietist sker fram till 2009 med bland annat kostutbildning av 

vårdpersonal och en framtagen kostbok.  
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6. Godkännande av Stadsdelsnämndens pensionärsråds proto-

koll 

Föregående protokoll från 2008-05-08 godkändes. 

 

    7. Anmälan av inkomna protokoll 

Utdrag ur KPR protokoll från 2008-05-06 och 05-13 delades ut i rå-

det gällande remiss Kontaktcenter, äldre direkt.  

 

Äldreomsorgsinspektörernas årsrapport 2007  utdelades i rådet. Rå-

det kommenterade från rapporten att det tyvärr förekommer att 

matning av äldre sker i sängen när personalresurser saknas för att 

använda taklift. 

 

8. Rapporter och skrivelser 

Ett remissvar 2008-05-13 från rådet gällande valfrihetssystem inom 

äldreomsorgen, ny central upphandling av vård och omsorgsboende 

gicks igenom och är lämnad till nämnden. I sammanfattningen an-

ser rådet bland annat att det finns risk att ekonomiska intressen i 

högre grad tillåts styra kommande upphandlingar med ineffektiv 

omsorg och ökat lidande för de äldre som följd. I valfrihetssystemet 

påpekar rådet även att tre dagars svarstid för de äldre som berörs på 

erbjudet boende är alldeles för kort tid för att hinna ta ställning och  

flytta sitt hem. 

 

Lars Eriksson inbjuden från Lokala Handikapprådet presenterade en 

medborgarmotion skriven tillsammans med Iris Johnson gällande 

åtgärder som påtalas för handikappanpassning av lokaler och ute-

områden i stadsdelen som tillställs stadsdelsnämnden. Han över-

lämnade även en rapport om boendestöd för äldre med psykiska 

funktionshinder, en osynlig grupp och rekommenderade den för läs-

ning. Lars tog vidare upp frågan om gemensamma möten med han-

dikapprådet kunde behövas framöver och rådet svarade att det kun-

de vara bra. 

 

Balanslistan gicks igenom och justerades, se vidare bilaga 1 i proto-

kollet. 

 

9. Information från Stadsdelsnämndens sammanträde samt öv-

rig information från förvaltningen  

Iris har varit i kontakt med SPR i Kista/Rinkeby. Det föreslogs att 

boka in ett gemensamt möte till den 5/11 och Iris återkommer med 

ett besked efter sommaruppehållet. 



SID 4 (5) 

 

 

s 
 

Det blir flyttning av förvaltningen på TG 55 till nya lokaler i Lunda 

den 11/7. Återflyttning till Tensta beräknas ta tre till fyra år efter 

ombyggnad eller rivning av nuvarande kontor. Nämndsekreterare 

Kristina bokar in ny lokal till höstens möten, förslagsvis Tensta  

servicehus. 

   

  

    10. Övriga frågor 

    Inga övriga frågor. 

    

    11. Mötet avslutades 

    Ordföranden avslutade mötet. 

     

     Bilaga: 

     Balanslista 

 

      

 

     Vid protokollet 

       

 

      …………………………………. 

      Kristina Haraldsson 
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Bilaga 1 till SPR.s sammanträdesprotokoll 2008-04-10 

 

Balanslista Stadsdelsnämndens Pensionärsråd 
 

Ärende Sakkunnig Uppföljning Kommentar 

Trygghets-ringning 

Guldkant 

Samverkansgrupp 

Sven Larsson 

 

 

 

Varje sammanträde se protokoll 

Utemiljön Samtliga le-

damöter 

Varje sammanträde se protokoll 

Tekniska avdel-

ningen 

Maggan Cer-

vinger 

 kommer till mö-

tet den 4/9 

Riktlinjer hand-

läggning 

Bist.handlägg-

are Kristina 

Haraldsson 

 Preliminärt till 

mötet den 9/10 

Framtiden 

 

 

 

 

Äldreborgarråd 

Eva Samuels-

son 

 

 

Lämna gärna frå-

gor till BoW. inför 

möte med 

Eva Samuelsson 

Inbjuds till möte 

under hösten 

2008, förslag 

den 6/11  

Kan bli ändrat 

pga möte med 

Rinkeby/Kista 

SPR 5/11 prel. 

 

Särnmark assistans Jan-Erik 

Nordgren 

Hösten 2008 Se protokoll  

2008-04-10 

Hjälpmedelsinstitu-

tet 

  Se protokoll 

2007-11-08 

Rådet skall utse sakkunniga för de frågor som förs upp på balanslistan. 

Den som utses som sakkunnig ska bevaka att goda frågor och goda 

idéer följs upp. Balanslistan skall vara en stående punkt på rådets 

sammanträden. 

 

 

 

Justerarnas sign.                                                 Utdragsbestyrkande 
 


